
Julegaven 
 
Er det noen som gleder seg til JULEGAVER? Jeg tror de fleste av oss gleder oss til juleaften: Først 
god mat, så gå rundt juletreet mens man kikker etter julegavene - var det ikke mitt navn som stod 
på den store fine gaven - mens man tenker så det knaker på hva som er inne i gaven. 

 
Når vi mottar en julegave er det noen spørsmål vi ønsker svar på... Det første er HVEM er det fra? 
Er det fra tante Olga, hun som gir hjemmestrikkede sokker år etter år, eller er det kanskje fra 
mamma og pappa som du det siste halve år har fortalt hva du ønsker deg til jul.  
Det er også veldig fint å vite hvem gaven er fra så du kan si takk til riktig person. 
Jeg har et spørsmål til dere. Hvem ga verdens første julegave? Det var GUD! Tenk hvis ikke Gud 
hadde gitt oss verdens første julegave, så ville det ikke ha vært noen jul, ville det ikke ha vært 
kjedelig? Ingen jul, ingen gaver, ingen ribbe, ingen pepperkaker, ingen konfekt. (Spis konfekt) 
 
Når vi har funnet ut hvem som ga julegaven, er det neste spørsmålet: HVA Hva er det i gaven? 
Hvilket herlig øyeblikk det er å få gaven i hendene, merke vekten, riste den litt, for dernest å flå 
papiret av. 
Gud ga oss den første julegaven – men hva var det Gud ga oss? JESUS  
 
Verdens første gave var en bitte liten baby i en krybbe i Betlehem. Var det ikke en rar julegave å gi? 
Når har du sist åpnet en gave og funnet en liten skrikende baby? Aldri! Vi gir ikke babyer i 
julegave... 
 
Det fører oss til neste spørsmål: HVORFOR. Noen ganger må vi stille oss selv spørsmålet hvorfor. Nå 
min kone for tredje gang gir meg såpe og deodoranter...  Prøver hun på å si noe? Lukter jeg? Eller 
hvis du er gutt og du får et sett med barbie-dukker av bestemor, så kommer spørsmålet: Har det da 
rablet helt for bestemor? Noen ganger er det godt å stille spørsmålet hvorfor.  
 
Hvorfor var det Gud ville gi oss en baby? Gud har tenkt nøye igjennom hva vi mennesker har aller 
mest bruk for. Det Gud ønsker er at vi mennesker kommer til  HIMMELEN.     
Men Gud vet også at det er et problem. TEGN «1»(Første del av korset). Vi mennesker ønsker å 
være på førsteplassen. Ofte så tenker vi: Først meg selv og så meg selv og så min neste hvis det er 
til mitt eget beste. Gud forteller oss i bibelen at vi alle har syndet. Dvs. at vi ikke har en sjanse for å 
komme i himlen! Men Gud elsker oss så høyt at han ga oss sin sønn. Jesus kom nemlig ned på 



jorden for «å frelse sitt folk fra deres synder», dvs. han kom for å frelse deg og meg. Han har tatt 
vår synd på seg for at vi kan komme til himmelen. (Tegn siste strek på) «KORSET». 

 
Gavene som ligger under juletreet...  Hva skal du gjøre for at det blir din?  Det handler ikke om hvor 
snill du er – det handler bare om å: TA IMOT. Det er et vers i bibelen som sier: «Alle som tok imot 
ham, ga han rett til å bli Guds barn – de som tror på hans navn». Det handler om at vi tar imot 
Jesus i hjertene våre og at vi lar Jesus være Herre og Frelser. Det er først når vi tar imot gaven og 
åpner den, at vi har glede og nytte av den. På samme måte er det med Jesus, det er ikke nok å se 
eller høre om Jesus, vi må ta imot ham. 
 
Da kan vi bli fylt med en ekte juleglede, som ikke bare varer den 24. desember, men hele livet. 
Engelen sa: Se, jeg forkynner dere en stor glede, en glede for hele folket: I dag er det født dere en 
frelser! Englene festet da Jesus be født. Gjeterne festet, priste og lovet Gud -  Så la oss også feste i 
dag og glede oss over Guds gave – en frelser, som er for hele folket.       
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- Vi forkynner evangeliet om Jesus på gata og andre steder,  
og utruster menigheten til å gjøre det samme – 
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